
 
 

Møtereferat 
Møtetema:  

Informasjonsmøte rundt funksjons- og oppgavedeling i Helgelandssykehuset  
 

Sted: Teams                                                                                             Dato: 12.11.24 

Til stede  
Fra Grane kommune: 
Børge Steinmo Johnsen  
Raymond Fagerli 
Karin Nilsen  
 
Fra Hattfjelldal kommune: 
Asbjørn Engum 
Toril S. Nygard 
 
 

 
Fra Vefsn kommune: 
Erlend Eriksen  
Rune Krutå 
Espen Isaksen  
Lisbeth Tjønna 
 
Fra Helgelandssykehuset: 
Lena Elisabeth Nielsen 
Mette Horsberg 
Knut Roar Johnsen  
Hege Mørk  
 

Referent: Knut Roar Johnsen 
 

 
Faste agendapunkter er: 

1. Status i oppdrag- funksjons og oppgavedeling 
2. Avklaringer 
3. Svare på eventuelle spørsmål 

 
 

1. Status i oppdraget rundt funksjons- og oppgavedeling 
I forrige uke var helseminister Jan Christian Vestre på et todagers besøk på Helgeland. Han 
besøkte sykehusene i Mosjøen, Sandnessjøen og Mo i Rana.  
Avdelingsledere i somatikken møtte ministeren og fikk muligheten til å komme med innspill 
til høringsforslaget og fikk vist frem sykehuset og presentert tilbudet vårt. Det var avsatt tid 
til tillitsvalgte, vernetjenesten og ledelsen på alle lokalisasjoner. Disse møtearenaene ble 
også omtalt som gode.  
Vefsn, Grane og Hattfjelldal meddeler at besøket var godt med en forberedt minister. 
Vestre oppfordret alle til å bruke høringsperioden effektivt og til å komme med gode 
innspill med mål om å gjøre tjenestene til gode. 
 
Internt i foretaket: 
I høringsperioden jobber Helgelandssykehuset med to oppdrag i tråd med mandatet:  
 
1. Konsekvensutredning (ROS) for løsningsforslag er basert på de fem punktene i 

høringsmalen. Det er forvarlighetsfaktorer som ligger i mandatet til oppdraget. Når 
høringsinnspillene er mottatt (13. desember) vurderer vi innspillene opp mot 
konsekvensvurderingen før endelig løsningsforslag med konsekvensvurderinger 
publiseres styret 17. januar 2025.    

 
 



 
2. Gjennomføringsplan. I tråd med mandatet skal foretaket legge frem en 

gjennomføringsplan. Det vil jobbes med blant annet tidsplan, bygg, investeringer osv. 
Kommunene vil bli informert etter hvert. 
 
I den forbindelse planlegger vi opptrapping av prehospitale tjenester. Det er viktig for 
Helgelandssykehuset at kommunene melder opp hvem som skal bidra inn i 
organisasjonsutvikling (OU prehospital) slik vi har avtalt. OU prehospital vil ta opp sitt 
arbeid og har invitert Grane, Hattfjelldal og Vefsn inn i arbeidet. Løsningsforslaget 
rundt slagalarm i Mosjøen vil bli tatt med i dette arbeidet. Det bes om at kommunene 
utpeker kontaktpersoner i kommunene Grane, Hattfjelldal og Vefsn og meddeler 
samhandlingssjef. 

 
 

 
2. Avklaringer 

 
Det ble enighet at referat fra den ukentlige dialogarenaen på tirsdager 8.00-8.30 mellom 
berørte kommuner og Helgelandssykehuset legges ut på Helgelandssykehusets nettsider.   
 
Det er ønskelig med informasjon fra Vefsn kommune angående oppsigelsen rundt 
legevaktsavtalen. Helgelandssykehuset tar kontakt med Karin Ingebrigtsen og avklarer 
videre informasjon og samarbeid. 
 

 
 

3. Spørsmål fra kommunene: 
 

Hvordan ser Helgelandssykehuset på økonomi i dette høringsforslaget?  
Ekstra ambulanse for eksempel, hvilke konsekvenser og besparelser økonomisk kan det gi? 
Ønsker tanker om dette i neste møte.  
Svar: Dette er en del av konsekvensutredningen. Kan starte dialogen rundt dette i neste 
møte som starter klokken 12:00 

 
 

Neste møte tirsdag 19. november klokken 08:00 
 

 

 

 


